

April 2021, Issue 1

View online version [here](#)



## Reopening of the Heritage Interpretation Centre, Rotating Exhibitions and Guided Tours

Starting from April 15, 2021 (Thursday), the Heritage Interpretation Centre (HIC) will reopen with limited hours on weekdays. Guided tours will also be available every Friday. Plan your visit now to learn more about the historic site at Mount Davis.

In addition, HIC will be presenting the rotating exhibition “[Memories of a Bygone Era: Resettlement in Hong Kong 1950-1972](#)” which provides a window for a bygone era when resettlement estates constituted a unique urban Hong Kong landscape. Check out this photo exhibition and reminisce important shared memories of many people in Hong Kong.

**Date:** April 15, 2021 – June 30, 2021  
Monday – Friday, except public holidays

**Time:** 10:30 – 16:00

**Venue:** Block A, The Hong Kong Jockey Club University of Chicago Heritage Courtyard and Interpretation Centre

Book your visit to the HIC, Rotating Exhibitions and Guided Tours well in advance. Admission quotas and special precautionary measures will be implemented to ensure public safety.

## 文物展示中心、今期展覽及導賞團恢復開放

由2021年4月15日（星期四）開始，文物展示中心將會在平日實施有限時間開放。本中心亦將於逢星期五安排導賞團。請立即預約，了解更多有關摩星嶺歷史遺址的故事！

文物展示中心現呈獻今期展覽《[香江憶舊：1950至1972年的徙置歷程](#)》。這歷史照片展覽為往昔的徙置區生活提供一扇窗口，回顧舊日香港城市這一道獨特的景象，讓大家一起回味這深刻的集體回憶。

**日期：** 2021年4月15日 – 6月30日  
星期一至星期五，公眾假期除外

**時間：** 早上10時30分至下午4時

**地點：** 香港賽馬會芝加哥大學文物庭院及展示中心A座

歡迎提前預約參觀文物展示中心、今期展覽及導賞團。為確保公眾安全，本中心將實行入場配額限制和防疫預防措施。

[Plan Your Visit 網上預約](#)

The Hong Kong Jockey Club University of Chicago Academic Complex  
The University of Chicago Francis and Rose Yuen Campus in Hong Kong

168 Victoria Road, Mount Davis, Hong Kong

[hk@uchicago.edu](mailto:hk@uchicago.edu) | <https://www.uchicago.hk/>

Share this email:



[Manage](#) your preferences | [Opt out](#) using TrueRemove™

Got this as a forward? [Sign up](#) to receive our future emails.

View this email [online](#).

168 Victoria Road,  
Mount Davis, | Hong Kong

This email was sent to .

To continue receiving our emails, add us to your address book.

emma